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Protokół 

z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 
w dniu 22 grudnia 2009 roku 

 
 
I. Otwarcie obrad sesji.  

Obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2009 roku otworzył  
o godz. 900 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski.  
Na wstępie Przewodniczący serdecznie przywitał przedstawicieli lokalnej prasy, przybyłych gości, 
radnych i sołtysów Gminy Halinów.  
 
II. Stwierdzenie quorum Rady. 
 Na podstawie odczytanej listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady  
w liczbie 13 Radnych (nieobecni na sali Radni: T. Dubiński i E. Woźniakowska) i uznał 
prawomocność obrad. 
 
III. Przyjęcie porządku obrad. 
           Przewodniczący odczytał porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie przedstawił propozycję, na wniosek Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana  
J. Czerwińskiego i Pani Skarbnik, aby na wstępie został omówiony punkt V. Sprawozdanie  
z działalności Zakładu Komunalnego w Halinowie, po nim punkt XI. Podejmowanie uchwał  
i wniosków w sprawie, a dopiero potem kolejne pozycje porządku obrad.  
 Porządek obrad z poprawkami został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania:  
za – 13, przeciw – 0, wstrz. – 0, (nieobecni na sali Radni: T. Dubiński i E. Woźniakowska). 
 
V. Sprawozdanie z działalności Zakładu Komunalnego w Halinowie. 
 Głos zabrała Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie Pani Małgorzata Komuda – 
Ołowska, która w formie prezentacji multimedialnej przedstawiła i szczegółowo omówiła 
sprawozdanie z działalności Zakładu Komunalnego w Halinowie za okres od 01.01.2009 r.  
do 30.11.2009 r. 
Na wstępie wskazała na myśl przewodnią, określającą sposób działania zakładu, która brzmi:  
„  Nasza innowacyjność w działaniu jest satysfakcja naszych klientów”, realizowaną na trzech 
płaszczyznach: 
1) wykwalifikowana kadra pracownicza, 
2) nowoczesne urządzenia, co daje wysoką jakość świadczonych usług, 
3) stawianie na obiekty przyjazne ludziom i środowisku oraz odpowiedzialność za te obiekty. 
W tym miejscu Pani Dyrektor zachęciła słuchaczy do odwiedzania strony internetowej Zakładu 
Komunalnego w Halinowie www.zakladkomunalny.pl, na której można znaleźć informacje  
o bieżących działaniach zakładu, załatwić sprawę oraz zapoznać się ze zdjęciami 
przedstawiającymi m. in. modernizację oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej, modernizację 
SUW w Mrowiskach.   
W dalszej kolejności Pani M. Komuda – Ołowska przedstawiła m.in. schemat organizacyjny 
Zakładu Komunalnego w Halinowie, omówiła cele i zadania zakładu oraz przekazała dane 
statystyczne dotyczące jego działalności. 
 Nawiązując do zmiany ustawy o pracownikach samorządowych Pani Dyrektor wymieniła  
i omówiła wprowadzane przez nią procedury, związane z funkcjonowaniem zakładu. 
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Poinformowała również, że przez Zakład Komunalny w Halinowie wprowadzany jest radiowy 
system odczytu wodomierzy oraz monitoring sieci kanalizacyjnej. 
 Na zakończenie prezentacji Dyrektor Pani M. Komuda – Ołowska poinformowała, że po 
modernizacji oczyszczalni w Długiej Kościelnej znacznie poprawiła się jakość odprowadzanych 
po oczyszczeniu ścieków, poziom redukcji zanieczyszczeń wynosi w tej chwili 98,6% , przy 
wymaganym poziomie 70%.  

Radny B. Janczarek w imieniu mieszkańców podziękował Dyrektor Zakładu Komunalnego 
za modernizację SUW w Okuniewie. 
  Zdaniem Radnego M. Pietrusińskiego warto byłoby pomyśleć, aby zgodnie z nazwą 
Zakład Komunalny zajął się również utrzymaniem czystości w gminie. 
Nawiązując do tej propozycji Z-ca Burmistrza A. Machowski przypomniał, że jest to zakład 
komunalny tylko z nazwy, w rzeczywistości jest to zakład wodociągów i kanalizacji.  
W niedługim czasie nazwa zakładu powinna zostać zmieniona.  

Na pytanie Radnego J. Stankiewicza o problemy zakładu, pani Dyrektor wskazała na 
potrzebę nie tylko rozbudowy sieci, ale również jej remontów. Ze względu na ograniczone środki 
zakład nie jest w stanie podjąć się wszystkich niezbędnych zadań. 
Radny H. Foryś nawiązując do pożaru w Koniku Nowym, podczas którego Straż nie mogła 
otworzyć żadnego hydrantu, zapytał, na jakiej zasadzie odbywają się konserwacje zasów 
hydrantów oraz czy Straż Pożarna ma informację o lokalizacji hydrantów. 
Pani Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że jest porozumienie w tej sprawie między Gminą, 
Strażą Pożarną i Zakładem Komunalnym, do którego załączona jest mapa hydrantów, w tym 
hydrantów sprawnych. Zakład w pierwszej kolejności dba o te, które zostały wskazane jako 
sprawne. 
Radni pytali o wiele spraw związanych z funkcjonowaniem Zakładu Komunalnego, na które 
Dyrektor Pani M. Komuda – Ołowska udzielała wyczerpujących odpowiedzi.  
 
O godz. 1040 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił 10-minutową przerwę. 
 
 Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował, aby w 
punkcie XI na początku omówić kolejno projekty uchwał nie wymagające obecności Pani 
Skarbnik, natomiast projekty uchwał z pozycji /1/, /2/, /3/ przesunąć na koniec punktu.  
 Proponowana zmiana w porządku obrad została przyjęta jednogłośnie w wyniku 
głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 (nieobecny na sali Radny T. Dubiński). 
 
XI. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
 
/1/ wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych; 
  
 Z-ca Naczelnika WGKI Pan R. Grubek omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wskazał, że w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie rada gminy 
musi podjąć uchwałę określającą warunki, jakie musza spełniać przedsiębiorcy, którzy chcą 
otrzymać zezwolenie na prowadzenie tego typu działalności na terenie gminy. 
Dyskusję wywołała kwestia ilości miejsc parkingowych, jakie powinien posiadać przedsiębiorca, 
wymieniona w §7 projektu uchwały. 
Przewodniczący Wł. Gronczewski zaproponował, aby w §7 punkt b) przyjął brzmienie: „miejsce 
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postojowe na każdy posiadany samochód.”  
Z-ca Burmistrza Pan A. Machowski, w związku z tym, że taka właśnie była intencja autorów 
projektu uchwały, zaproponował, aby taką zmianę wprowadzić w formie autopoprawki. 
 
Projekt uchwały z jedną autopoprawką został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania:  
za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 (nieobecny na sali Radny T. Dubiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
  
/2/ pozbawienia statusu pomnika przyrody;  
 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w imieniu Pani Burmistrz przedstawił Z-ca 
Naczelnika WGKI Pan R. Grubek. Poinformował również, że projekt uchwały był uzgadniany z 
Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska i został przez niego pozytywnie zaopiniowany.   
 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania: za – 14, przeciw – 0,  
wstrz. – 0 (nieobecny na sali Radny T. Dubiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
 
/3/ przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami     
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
w 2010 r; 
 Projekt uchwały w imieniu Pani Burmistrz przedstawił i omówił podinsp. ds. polityki 
społecznej Pan Damian Stec.  Poinformował również, że program był konsultowany z 
organizacjami pozarządowymi na spotkaniu 26.11.2009 r. i został zaopiniowany pozytywnie. 
 Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że  projekt uchwały był szczegółowo 
omawiany na posiedzeniu komisji w dniu 16.12.2009 r. i został zaopiniowany pozytywnie.  
 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania: za – 14, przeciw – 0,  
wstrz. – 0 (nieobecny na sali Radny T. Dubiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/4/ przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 r.;    
 Projekt uchwały w imieniu Pani Burmistrz przedstawił i omówił podinsp. ds. polityki 
społecznej Pan Damian Stec.  Zwrócił uwagę na cele, zadania oraz spodziewane rezultaty 
realizacji programu.  
Poinformował, że program był omawiany na Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i na Komisji  ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa, gdzie został zaopiniowany pozytywnie. 
Na zakończenie Pan D. Stec wymienił instytucje będące realizatorami programu. 
 Na pytanie Radnej M. Kaim, czy poprawiły się statystyki w porównaniu z rokiem 
ubiegłym, Pan D. Stec odpowiedział, że z 40 do 27 zmniejszyła się ilość wniosków do Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
 Radna E. Woźniakowska zwróciła uwagę na problem automatów do gry i wskazała na 
konieczność podjęcia działań przez Gminę w zakresie tego rodzaju uzależnień.  
 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 (nieobecny 
na sali Radny T. Dubiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
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/5/ ustalenia  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz 
niepublicznych zespołów wychowania przedszkolnego i punktów przedszkolnych 
prowadzonych na terenie Gminy Halinów oraz trybu i zakresu kontroli ich 
wykorzystywania. zmian i przeniesień w budżecie Gminy Halinów na 2009 rok; 
 W imieniu Pani Burmistrz projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Sekretarz 
Halinowa Pani Liliana Zientecka, która następnie wprowadziła dwie autopoprawki , dotyczące 
pomyłek w numeracji. 
 Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że  projekt uchwały był szczegółowo 
omawiany na posiedzeniu komisji w dniu 16.12.2009 r. i został zaopiniowany pozytywnie.    
 Projekt uchwały z dwiema autopoprawkami został przyjęty jednogłośnie w wyniku 
głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 (nieobecny na sali Radny T. Dubiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/  zmian w Statucie Gminy Halinów;  
 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Pani Sekretarz L. Zientecka, zwracając 
uwagę, że zmiana dotyczy sposobu i terminu udostępniania dokumentów oraz informacji o 
sposobie przyjęcia protokołu z posiedzeń komisji Rady.  
 Przewodniczący Komisji Regulaminowej P. Odalski poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na posiedzeniu komisji w dniu 18.12.2009 r. 
 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 (nieobecny 
na sali Radny T. Dubiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
Radny J. Stankiewicz ,w związku z koniecznością powrotu do pracy, pożegnał zebranych  
i złożył wszystkim życzenia świąteczne. 
 
O godz. 1140 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił 10-minutową przerwę. 
  

Po przerwie Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował, aby pozostałe do 
omówienia projekty uchwał przesunąć na koniec porządku obrad. 

Radny Powiatowy A. Ciszkowski poprosił, aby punkt IX. Sprawozdanie Radnych z sesji 
Rady Powiatu mógł być omówiony możliwie jak najszybciej.  

Przewodniczący Wł. Gronczewski, przychylając się do prośby Radnego Powiatowego 
Pana A. Ciszkowskiego, wnioskował o przesunięcie punktu IX przed punkt IV. Przyjęcie 
protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 30.10.2009r. 
 Proponowane zmiany w porządku obrad zostały przyjęte jednogłośnie w wyniku 
głosowania: za – 11, przeciw – 0, wstrz. – 0 (nieobecny na sali Radni: T. Dubiński, J. Stankiewicz, 
M. Pietrusiński i G. Matuszewska). 
 
IX. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
  Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu odbyła się  
w ubiegłą środę i dotyczyła projektu budżetu na 2010 rok.  
Omawiając budżet powiatu radny zwrócił uwagę na wydatki inwestycyjne, które wyniosą 24 mln 
zł, z czego 10 mln powiat pozyskał ze środków zewnętrznych, są to głównie środki z RPO, 
fundusze unijne i tzw. Schetynówki. 
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Najważniejsze i najbardziej kosztowne inwestycje dotyczące naszej gminy to: 
1) droga Halinów – Okuniew o wartości 5 141 000 zł, z czego 85% będą stanowić środki 

unijne, 
2) ciąg pieszo – jezdny w ul. Okuniewskiej o wartości 300 000 zł, z czego 50% będzie 

stanowił udział gminy Halinów, 
3) dokończenie budowy Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Sulejówku, z której 

korzystają również dzieci z naszej gminy. 
Radny nawiązał do wniosku naszej gminy dotyczącego wykonania dokumentacji projektowej na 
budowę chodnika w Józefinie, zwracając uwagę, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu każda gmina 
mogła złożyć na dany rok tylko jeden wniosek do budżetu, dlatego konieczne było wycofanie 
wniosku. 
Radny A. Ciszkowski zwrócił uwagę, że zasadne byłoby wystąpienie do powiatu z wnioskiem, 
aby ewentualne sfinansowanie projektu chodnika przez naszą gminę w tym roku zostało zaliczone 
jako wkład własny. Zdaniem radnego kluczową sprawą dla naszej gminy jest, aby w tej kadencji 
wykonać projekt chodnika, tym samym rozpocząć modernizację drogi w Józefinie.  
     
Radny Powiatowy A. Ciszkowski podziękował Pani Burmistrz J. Damasiewicz oraz 
Przewodniczącemu Rady Wł. Gronczewskiemu za pomoc w negocjacjach w tej sprawie. 
Sprawa jest w toku i do 30.01.10 r. powinna się w jakiś sposób zakończyć. 
Radny poinformował również, że po długich negocjacjach udało się przekonać Zarząd Powiatu  
i Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych do zamontowania „leżących policjantów” przy Szkole 
Podstawowej w Cisiu, co wpłynęło na poprawę bezpieczeństwa przy szkole. W przyszłości można 
pomyśleć o zainstalowaniu tam sygnalizacji ostrzegawczej. 
 Sołtys Krzewiny Pani A. Jackiewicz podziękowała radnemu za „leżących policjantów”, 
zapytała też, kto jest odpowiedzialny za utrzymanie dróg powiatowych, które jej zdaniem nie są 
należycie odśnieżane. 
Radny A. Ciszkowski odpowiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych jest odpowiedzialny za 
utrzymanie tych dróg i zgłosi tą sprawę jeszcze dzisiaj. 

Również Sołtys Mrowisk Pan S. Dobosiewicz i Sołtys Kazimierowa Pan S. Kostka 
wyrazili swoje niezadowolenie ze sposobu utrzymania dróg powiatowych. Pan S. Dobosiewicz 
wskazał, że należy zwrócić szczególną uwagę na posypywanie zakrętów. 

Na pytanie Radnego H. Forysia ,czy sprawa dotycząca zasypania rowu przy posesji Pana 
Domańskiego, zgłoszona do Zarządu Budowlanego, ruszyła z miejsca radny A. Ciszkowski 
odpowiedział, że nie ma informacji na ten temat, ponieważ sprawą zajmował się radny powiatowy 
H. Świtkowski, ale może to sprawdzić. 
 Radny J. Papis zapytał, czy podczas spotkań z Zarządem Dróg Powiatowych był poruszany 
temat poprawienia przejezdności drogi w Wielgolesie Duchnowskim, kwestia wycięcia krzaków  
i wyrównania tej drogi. Radny poprosił o interwencję w tej sprawie.  
Radny A. Ciszkowski odpowiedział, że było spotkanie w tej sprawie, były też deklaracje.  
Na najbliższej sesji radny złoży interpelację w tej sprawie. 
 Na zakończenie Radny Powiatowy A. Ciszkowski podziękował za zaproszenie na Wigilię, złożył 
wszystkim życzenia świąteczne i opuścił salę.  
 
IV. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 30.10.2009r. 
 Protokół został przyjęty bez uwag w wyniku głosowania: za – 11, przeciw – 0, wstrz. – 1 
(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, J. Stankiewicz i M. Pietrusiński). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził przyjęcie protokołu. 
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V. Informacja z pracy Burmistrza.     

Burmistrz Pani J. Damasiewiacz poinformowała, że w okresie od ostatniej sesji: 
- trwały przygotowania budżetu na 2010 rok i prace nad tym budżetem z komisjami Rady, 
- w dalszym ciągu trwają prace nad Studium, ostatni etap tej pracy, wymagający rozstrzygnięcia 
szeregu rzeczy, będzie odbywał się w styczniu, sesja w sprawie uchwalenia Studium planowana 
jest nie później niż 23 stycznia,  
- odbyła się uroczystość Złotych Godów, zorganizowana przez Urząd Stanu Cywilnego, na której 
zostały wręczone jubilatom medale przyznane przez Prezydenta RP, w uroczystości wzięło udział 
19 par,  
- cały czas organizowane są kontrole śmieciowe, są one kontynuowane systematycznie, mimo 
różnych warunków pogodowych; od 13.10.09 r. do 15.12.09 r. skontrolowano 386 gospodarstw  
w następujących miejscowościach: Cisie, Grabina, Józefin, Wielgolas Brzeziński i Wielgolas 
Duchnowski, 295 z nich dostarczyło już komplet dokumentów, jedna sprawa została skierowana 
do sądu; zdecydowana większość kontrolowanych gospodarstw nie miała w dniu kontroli 
kompletu dokumentów; wbrew obawom kontrole zostały dobrze przyjęte, nie było żadnej skargi 
na pracę urzędników, chociaż zwykle przy okazji innych kontroli takie skargi były;  
- wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody, który uchylił §7 regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta i gminy Halinów, przyjętego uchwałą na sesji w dniu 
30.10.09 r., dotyczącego ilości normatywnych śmieci, przypadających na jednego mieszkańca; 
szerzej na ten temat wypowie się Z-ca Burmistrza Pan A. Machowski, który był na spotkaniu  
u Wojewody w tej sprawie, 
- Gminne Centrum Informacji wraz ze Stowarzyszeniem „Razem” zorganizowało w ZS  
w Halinowie konferencję dotyczącą bezpieczeństwa internetowego, 
- w związku ze zbliżającymi się świętami Bożego Narodzenia odbyło się wiele spotkań 
wigilijnych, w których uczestniczyła Pani Burmistrz,  
- została podpisana umowa z Pefron-em, dotycząca kontynuacji programu „Uczeń na wsi”, 
realizowanego przez Pefron, skierowanego do dzieci z orzeczeniem o niepełnosprawności,  
w którym gmina jest pośrednikiem w przekazywaniu środków,  
- wczoraj została podpisana umowa z BOŚ odnośnie kredytu na kanalizację podciśnieniową  
w Hipolitowie, jest to kredyt na preferencyjnych warunkach, 

Burmistrz J. Damasiewicz zwróciła uwagę na trudną końcówkę roku. Państwo przekazuje 
środki do gmin z opóźnieniem, stąd problemy z wypłatą zasiłków rodzinnych i akcyzy dla 
rolników. Mniejsze wpływy do budżetu na koniec roku wynikają również z mniejszych  
od przewidywanych środków z PIT. Mimo to gmina wywiązuje się z  płatności bieżących. 
W związku z informacją, że przyszły rok będzie trudny, będziemy na bieżąco analizować budżet, 
obserwować jak realizują się dochody i ostrożnie przystępować do realizacji większych 
inwestycji. 
 Z-ca Burmistrza Pan A. Machowski w sprawach inwestycyjnych poinformował,  
że w okresie od ostatniej sesji: 
- zakończone zostały prace techniczne przy budowie kanalizacji w Hipolitowie, wykonano ponad 
5 km kanalizacji, pozostały do wykonania prace związane głównie z przywróceniem stanu dróg, 
które zostaną wykonane przy bardziej sprzyjających warunkach pogodowych, 
- zakończono remont części ul. Dworcowej w Cisiu oraz części drogi 41 w Wielgolesie 
Duchnowskim przy użyciu kruszywa drogowego, 
- w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego dotyczącego utrzymania dróg w 
sezonie 2009-2010, w tym również odśnieżania, w dniu 10.11.09 r. została podpisana umowa  
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z wykonawcą, którym jest SKR w Halinowie, 
- zakończono budowę oświetlenia drogowego przy ul. Żelaznej w Długiej Szlacheckiej, ul. Zgody 
w Grabinie oraz w Chobocie na odcinku drogi Chobot – las, 
- w wyniku przetargu na konserwację oświetlenia ulicznego na obszarze gminy w roku 2010 
została wybrana firma Energomart z Wołomina, okazało się, że ceny proponowane przez 
oferentów są niższe niż w roku ubiegłym, 
- została wyłoniona firma Zakład Usług Asenizacyjnych Bakun z Sulejówka, która będzie 
odpowiedzialna za wywóz śmieci z terenów komunalnych gminy.  
Odnosząc się do rozstrzygnięcia Wojewody w sprawie §7 Regulaminu utrzymania porządku  
i czystości w Gminie Halinów, Z-ca Burmistrza A. Machowski przypomniał, że ze względu  
na przeprowadzane kontrole, uchylony paragraf traktowaliśmy jako kluczowy.  
Na spotkaniu, o którym wspominała Pani Burmistrz, Dyrektor Wydziału Prawnego 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego stwierdził, że trudno znaleźć delegację ustawową na tego 
typu zapisy.  
W związku z tym, że rozstrzygnięcie już jest i nie można tego zmienić w styczniu 
przeprowadzona zostanie drobna nowelizacja uchwały, w której wprowadzone zostaną nowe 
zapisy, skonsultowane wcześniej z Wydziałem Prawnym Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego, odnoszące się do minimalnych wielkości pojemników na śmieci. 
Burmistrz poinformował również, że podczas spotkania poruszany był temat dotyczący 
sprostowania oczywistego błędu w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
Wielgolasu Duchnowskiego odnośnie SUW-u. W wyniku wnikliwej analizy prawnej ustalono, że 
tego typu błędy nie podlegają sprostowaniu i jedyną możliwość zmiany daje nowelizacja 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i taka formalna nowelizacja planu dla 
Wielgolasu Duchnowskiego zostanie przeprowadzona w 2010 roku. 
 Radny H. Foryś zapytał, czy w ramach przeprowadzanych kontroli są kontrolowane 
budowy i czy jest możliwość ich skontrolowania w zakresie posiadania kontenerów na śmieci. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że w tej chwili budowy jeszcze nie są kontrolowane, ale 
będziemy się tym zajmować, powołując się na prawo budowlane, które nakłada obowiązek 
posiadania umowy na kontener. Do inwestorów będą wysyłane zapytania w tej sprawie.  
 
VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.   

Radny Pan J. Papis podziękował w imieniu mieszkańców za wybudowanie drogi  
w Wielgolesie Duchnowskim. Radny zwrócił również uwagę na wykonawcę tej drogi, jako firmę 
godną polecenia. 
 Radny B. Janczarek zgłosił wniosek, aby na następną sesję zaprosić Prezesa Spółki 
Ekoinwestycja, która przedstawiłaby informację na temat planowanej inwestycji.  

Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski przychylił się do wniosku radnego i powiedział, 
że wystosuje takie zaproszenie na kolejną zwyczajną sesję. 
Poinformował również, że najbliższa sesja będzie dotyczyła uchwalenia Studium i będzie zwołana 
w trybie nadzwyczajnym, aby można było pominąć stałe punkty porządku obrad, wynikające ze 
statutu. Przed tą sesją odbędzie się jeszcze spotkanie robocze dotyczące Studium. Sesja planowana 
jest w ZS w Halinowie, ponieważ nie możemy przewidzieć, ilu mieszkańców gminy zechce wziąć 
w niej udział.  
 
VII. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 
 Przewodniczący Komisji Regulaminowej P. Odalski poinformował, że na posiedzeniu 
komisji w dniu 18.12.09 r. był omawiany projekt uchwały w sprawie: zmian w Statucie Gminy 
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Halinów.  
Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji T. Kowalczyk poinformowała, że w okresie między sesjami odbyły się 4 wspólne 
posiedzenia komisji dotyczące Studium oraz jedno posiedzenie komisji w sprawie projektu 
przyszłorocznego budżetu.  

Przewodniczący Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że od ostatniej sesji odbyły się 2 
posiedzenia komisji: jedno dotyczyło projektu budżetu na 2010 rok, w porządku obrad drugiego  
w dniu 16.12.09 r. znalazły się 3 projekty uchwał z zakresu działania komisji, będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji oraz dodatkowo informacja na temat pracy podinsp.  
ds. polityki społecznej Pana Damiana Steca. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Czerwiński poinformował, że komisja także 
uczestniczyła w posiedzeniach dotyczących Studium oraz odbyło się jedno posiedzenie komisji  
w sprawie projektu budżetu na przyszły rok. 
      
VIII. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.  
            Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że wpłynęły do Rady następujące 
pisma:  

-   Wojewody Mazowieckiego, dotyczące unieważnienia §7 uchwały w sprawie: przyjęcia 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Halinów, 

-   Wojewody Mazowieckiego sprawie unieważnienia uchwał dotyczących sprostowania 
błędów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego Wielgolasu 
Duchnowskiego i Okuniewa, 

-   Wojewody Mazowieckiego z dnia 04.11.09 r. w sprawie wszczęcia postępowania 
dotyczącego unieważnienia tych uchwał, 

-   informacja Marszałka Województwa Mazowieckiego o przystąpieniu Agencji Rozwoju 
Mazowsza do realizacji projektu „Rolnik w systemie ratownictwa”. 

 
Przewodniczący odczytał następujące pisma: 

-   Pana T. Roguszewskiego z ul. Ładnej w Długiej Kościelnej, 
     -   mieszkańców Okuniewa, podpisane przez sołtysa Okuniewa Panią H. Kuć, sprzeciw  

w sprawie sprzedaży domów komunalnych przy szkole w Okuniewie,  
- Państwa B. i M. Kiełbiewskich z Konika Nowego, w sprawie złamania prawa przez 

właściciela grzebowiska w Koniku Nowym,  
-   Państwa B. i M. Kiełbiewskich, dotyczące zwrotu działki w Koniku Nowym, 
-   Pani Agaty Kostka i Małgorzaty Krakowiak z Okuniewa w sprawie skorygowania błędnego 

zapisu w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Okuniewa,  
-   Parafii Rzymsko-Katolickiej z Okuniewa w sprawie zmiany przeznaczenia działek, 
-   mieszkańców ul. Baśniowej w Halinowie w sprawie uwzględnienia modernizacji tej drogi  
     w budżecie na przyszły rok,  

Z-ca Burmistrza Pan A. Machowski, odnosząc się do pism Państwa Kiełbiewskich, zwrócił 
uwagę, że wniosek w sprawie właściciela grzebowiska nie ma prawnego uzasadnienia.  
Wskazał również, że gmina nie ma żadnych podstaw prawnych, aby dokonywać zwrotu działek, 
które zostały przekazane gminie nieodpłatnie na podstawie umów. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował również, że wpłynęło: 
     -   pismo od Pana T. Jankowskiego w sprawie Studium, omawiane już na jednej z komisji w 

sprawie Studium,  
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-   kilka pism dotyczących zmiany przeznaczenia działek. 
Następnie Przewodniczący omówił pisma, które wpłynęły od Pani Rogali z Hipolitowa, 

dotyczące należących do niej terenów zalewowych oraz kwestii związanych z pracami komisji, 
miedzy innymi udostępnienia protokołów i stenogramów z posiedzeń komisji.  
Na zakończenie Przewodniczący Wł. Gronczewski odczytał następujące pisma:  
     -   zaproszenie od Stowarzyszenia „Rodzice” na konferencję pt. „Upowszechnianie edukacji 

przedszkolnej w sytuacji zagrożenia kryzysem gospodarczym”,  
     -   informację Zarządu Powiatu Mińskiego dotyczącą ogłoszenia VIII edycji nagrody Powiatu 

Mińskiego „Laur 2009”. 
 
XI. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
 
/7/ uchwalenia budżetu gminy Halinów na 2010 rok;  
 Na  wstępie Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski przypomniał, jak będzie przebiegała 
praca nad projektem uchwały: 

1) przedstawienie projektu uchwały przez Panią Skarbnik, 
2) opinia Komisji Budżetowej, 
3) odczytanie opinii RIO, 
4) dyskusja, 
5) głosowanie. 

Ad.1) 
Tytułem wstępu Skarbnik Pani Teresa Karwowska przypomniała, że projekt uchwały 

budżetowej wraz z zarządzeniem Pani Burmistrz Radni otrzymali 15.11.09 r. Później był on 
omawiany na posiedzeniach komisji, następnie na Komisji Budżetowej został sformułowany 
wniosek do budżetu. 
Następnie w imieniu Pani Burmistrz  Skarbnik T. Karwowska omówiła projekt uchwały oraz 
Autopoprawkę nr 1 i Autopoprawkę nr 2, stanowiące załącznik do protokołu, wraz  
z uzasadnieniem. Wskazała, że Autopoprawka nr 1 zawiera zarówno autopoprawki Pani 
Burmistrz, jak i wnioski Komisji Budżetowej, natomiast Autopoprawka nr 2 dotyczy przesunięcia 
zadania, związanego z internetem bezprzewodowym, które miało być zrealizowane w tym roku na 
rok 2010. 
Po obydwu autopoprawkach budżet będzie wyglądał następująco: 
- dochody: 30 882 795,20 zł, 
- wydatki: 34 257 875,00 zł, 
- deficyt: 3 375 079,80 zł. 
Omawiając wydatki inwestycyjne Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że nie uwzględniają one zadań, 
na które są złożone wnioski o środki unijne. Z chwilą, kiedy któryś z tych wniosków dostanie 
dofinansowanie, będzie wprowadzony do budżetu. 
W następnej kolejności Pani T. Karwowska przedstawiła strukturę wydatków budżetowych oraz 
szczegółowo omówiła Autopoprawkę nr 1 i Autopoprawkę nr 2.  
Zwróciła również uwagę na 3 autopoprawki, które zostały wprowadzone po otrzymaniu opinii 
RIO.  
Ad.2) 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan J. Czerwiński poinformował, że na posiedzeniu 
w 08.12.09 r. komisja zaproponowała kilka przeniesień w projekcie budżetu na 2010 rok.  
Pani Burmistrz przychyliła się do wniosków zgłoszonych przez komisję, w związku z czym 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2010 rok. 
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Ad.3) 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał opinię RIO w Warszawie, dotyczącą 
projektu budżetu Gminy Halinów na 2010 rok, wraz z uzasadnieniem. 
Ad.4) 
 Radny J. Papis zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik o środki na przydomowe 
oczyszczalnie ścieków. 
Skarbnik T. Karwowska wskazała, że jest to kwota 918 000 zł, wpisana w całości w kredycie. 
 Na pytanie Radnego B. Janczarka o lokalizację boiska Orlik Burmistrz A. Machowski 
przypomniał, że będzie ono zlokalizowane przy ZS w Halinowie. 
Ad.5) 
 Projekt uchwały wraz z naniesionymi autopoprawkami został przyjęty jednogłośnie w 
wyniku głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrz. – 0 ( nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński  
i J. Stankiewicz ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/8/ ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków budżetowych gminy Halinów, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2009; 
 Skarbnik Pani  T. Karwowska omawiając w imieniu Pani Burmistrz projekt uchwały 
zwróciła uwagę, że dotyczy on wydatków na zadania, zaplanowane na ten rok, których nie udało 
się zrealizować w bieżącym roku budżetowym. Środki te będą zdeponowane na odrębnym 
rachunku bankowym i mają być wydatkowane do 30.06.10 r. Łączna kwota wydatków 
niewygasających to 440 890 zł. 
 Na pytanie Radnego J. Papisa, co jest powodem niedopłaty dotyczącej modernizacji SUW 
w Mrowiskach Burmistrz A. Machowski odpowiedział, że wynika to między innymi z rękojmi 
oraz z tego, że nie otrzymaliśmy od wykonawcy pełnej dokumentacji powykonawczej.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania: za – 13, przeciw – 0, 
wstrz. – 0 ( nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński i J. Stankiewicz ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/ zmian i przeniesień w budżecie Gminy Halinów na 2009 rok;  

Skarbnik Pani  T. Karwowska w imieniu Pani Burmistrz omówiła projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem wprowadzonych zmian i przeniesień. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania: za – 13, przeciw – 0, 
wstrz. – 0 ( nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński i J. Stankiewicz ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
XII. Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 1415 

dokonał zamknięcia obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Irena Osipczuk 
 


